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特教動態
· ８／１６申請借用特教資源中心之行動輔具。
8/16Applied for the auxiliary machinery from Special Education Center of Tai Ho Elementary School.

· ９／２２特教班召開ＩＥＰ研討會。
9/22 The “Individualized Education Program” of class.

· ９／２５申請無法自行上下學學生交通補助。
9/25 Applied for the traffic subsidy to the students that could not go to school by themselves.

· １０／８參加彰化縣身心障礙人士健行及趣味競賽。

10/8 Joined the interesting plays and hiking of handicapped Persons Chang-Hua county.

· １０／１１歡迎廖亞玲小姐加入特教義工行列。
10/11 Liao Ya-ling joined the volunteer work of special education.
· １０／２８身障生轉銜服務，參觀田尾國中特教班。
10/28 The transferred service of handicapped students,visited Tian-Wei Junior high school.
· １０／２８特教班校外教學〈我家牛排〉。
10/28 Learned outside the school to MY Home Steak.
· １１／４特教班舉行校際體育竸賽聯誼，參加永靖校慶運動會。
11/4 Joined the school celebration of Yong-guang elementary school.
· １１／５申請炬光獎助學金。
11/5 Applied the scholarship of Ju-guang.
· １１／８起各年級進行身心障礙體驗活動。
11/8 Oen to six grades joined the activity of “Experience the Handicapped”.
· １１／９身障生守護天使及守護小天使評審結果揭曉，恭喜美瑱、淑珍、淑琴當選守護天使，六甲學生陳姿羽、陳奕璇、陳致予及張翡珊當選守護小天使。

11/9 Congratulated to Mei-tian,Shu-zhen,Shu-qin,Chen Zi-yu,Chen Yi-xuan,Chen Zhi-yu and Zhang Fei-shang to be the Guard Angel.
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